

24 July 2024

Board of Directors resolutions' Disclosure

Barka Desalination Company SAOG advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors held on 24 July 2024:

- 1. Approval of the Directors Report as at 30 June 2024.
- 2. Approval of the Unaudited Financial Statements as at 30 June 2024.
- Acknowledgement of the resignation of Mr. Patrick Thienpont from his position as CEO of the Company effective from 31st August 2024.
- 4. Approval of the Appointment of Mr. Asim Al Rashdi as a new CEO of the Company starting 1st of September 2024.
- 5. Approval of the Delegation of Authority Matrix of the Company.
- 6. Approval of the resolution to update the Banking Authority.
- Approval of the resolution to update the CR of the Company.

الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

شركة بركاء لتحلية المياه ش م ع ع تؤكد لهيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين بأنها قد قررت ما يلي في اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في ٢٤ يوليو 2024

١- الموافقة على تقرير مجلس الإدارة حتى تاريخ ٣٠ يونيو
٢٠٢٤.

٢- الموافقة على البيانات المالية غير المدققة حتى تاريخ ٣٠ يونيو ٢٠٢٤

"- الإقرار باستقالة الفاضل باتريك ثينبونت من منصبة كرئيس تنفيذي للشركة اعتبارًا من تاريخ 31 أغسطس 2024.

 ٤- الموافقة على تعيين الفاضل عاصم الراشدي كرئيساً تنفيذياً جديداً للشركة اعتباراً من تاريخ 1 سبتمبر 2024.

٥- الموافقة على تحديث بيانات تفويضات السلطة في الشركة.

٦- الموافقة على قرار تحديث التفويضات في البنك.

٧- الموافقة على قرار تحديث السجل التجاري للشركة.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام

Sincerely yours,



Zain Ahmed Siddiqui

Secretary of the Board



زين أحمد صديقي

أمين سر المجلس

CR Number: 1242376

Tel: +968 22350653 , 25350662, Fax: +968 24568131

Address: P.O. Box 252, P.C. 103, Bareeq Al Shatti, Sultanate of Oman

رقم السجل التجاري : ١٢٤٢٣٧١ تلفون : ٩٩٨ ٢٥٣٥٠١٦٣٩ أو ٢٥٣٥٠١٦١٦, فاكس: ٢٤٥٦٨١٣١ ٩٩٨٠ العنوان: ص . ب ٢٥٢، رمز البريد ١٠٣، بريق الشاطي , سلطنة عمان